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Actielijst commissievergadering EFTR           Kalenderjaar 2018 

           
Datum  

raad 

Datum  

cie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

19.02.18 31.01.18    

  Punten voor de rondvraag inzake kosten 

aanbieden afval bij milieuparken 

Wethouder Meijers zegt toe de zaken 
als de persoonlijke afvalpas en de 
kosten voor het aanbieden van afval 
mee te nemen naar het bestuurlijke 
overleg, met als doel dit goed te 
regelen en vast te leggen.  

Zodra hier meer duidelijkheid over is komt de 
wethouder hierop terug. 

02.07.18 27.06.18 LET OP: toezeggingen van alle 
portefeuillehouders 

  

  Informatieve vragen inzake de jaarstukken 

2017 en de kadernota 2018, inclusief 

beantwoording door het college 

Wethouder Bisschops beaamt dat als de 
personeelskosten van de Polfermolen 
tegen het licht gehouden worden, er 
eventueel meer uit te halen valt. Dit 
punt wordt meegenomen. 

In zijn algemeenheid kan worden gesteld dat 
wanneer organisaties worden doorgelicht 
altijd besparingen mogelijk blijken door 
werkprocessen anders in te richten of door 
verdergaand te automatiseren. Wellicht dat 
er nog enige efficiencywinst bij de 
Polfermolen te behalen valt. De afgelopen 
jaren echter zijn op het gebied van de 
bedrijfsvoering al vele besparingen 
doorgevoerd en onze verwachting, dat de 
kosten nog meer gereduceerd kunnen 
worden, zijn niet hoog gespannen. Het zal in 
ieder geval nooit om grote bedragen gaan en 
daarom lijkt het in dit stadium van de 
discussies rondom de Polfermolen weinig 
zinvol om nu hiermee verder aan de slag te 
gaan. 

  Informatieve vragen inzake de jaarstukken 

2017 en de kadernota 2018, inclusief 

beantwoording door het college 

De opzet van het sociaal plan zoals het 
college dit in gedachten heeft is 
gedeeld met de OR en de bonden zijn 
erbij ingeschakeld. Als de medewerkers 
lid zijn van een vakbond kunnen zij 
daar een beroep op doen. Of het 
inschakelen van de vakbonden een 

Ja, dit is een verplichting. 
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verplichting is weet wethouder Meijers 
niet. Dit wordt uitgezocht. 

  Jaarstukken Polfermolen dienstjaar 2017 De vragen zijn genoteerd maar 
wethouder Meijers kan deze nu niet 
beantwoorden. De vragen worden zo 
spoedig mogelijk beantwoord. 

Deze vraag is via het verslag van de 
commissie EFTR van 12 september 2018 
beantwoord. 

  Voorstel college betreffende resultaten 

marktconsultatie Polfermolen en vervolg 

Het college heeft gemerkt dat er 

belangstelling is voor woningbouw en 

gaat ervan uit dat dit een kans van 

slagen heeft. De aanbesteding gaat op 

zijn vroegst lopen in januari 2019. Als 

de raad wil dat het college daar 

nogmaals naar informeert, dan kan dit. 

Het is belangrijk de zaken gedegen voor 

te bereiden. 

Zie voorstellen Brink onderzoek en 
maatschappelijke consultatie voor 
raadsvergadering 10 december 2018.  

  Voorstel college betreffende vaststellen 

jaarstukken dienstjaar 2017 

Subsidiebeleid: er ligt op dit moment 

een beleid en daar zal het college de 

komende maanden naar kijken.  

 

Stella Maris: wethouder Bisschops gaat 

ervan uit het Stella Maris een en ander 

over het zomerreces heen zal tillen. 

Zodra er meer nieuws is wordt de raad 

daarvan op de hoogte gebracht.  

 

Over de klimaatbeheersing van BS 

Valkenburg is een gesprek aangevraagd 

met de directeur. Dit gesprek vindt na 

de zomervakantie plaats.  

 

Volgens wethouder Meijers zijn er geen 

mogelijkheden om uit de WOZL te 

treden. De wethouder zegt toe daar in 

globale zin naar te kijken en de raad 

hier voor de eerstvolgende 

commissievergadering over te 

informeren. 

Dit punt wordt opgepakt. 
 
 
 
 
Beantwoording via verslag cie EFTR 120918 
 
 
 
 

Zodra hier meer duidelijkheid over is wordt 

de raad geïnformeerd. 
 
 
 
 
Dit is in het verleden onderzocht maar om 
financiële redenen niet haalbaar gebleken. 
Het is beter om de populatie op basis van 
natuurlijk verloop te volgen en daarna pas uit 
te treden. 
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De raad wordt binnenkort nader 

geïnformeerd over het EVI-overleg. 

 

De beleidsregels ten aanzien van het 

inzetten van de krimpgelden in 

combinatie met de innovatiemiddelen 

worden ter inzage gelegd.  

  Voorstel college betreffende resultaten 

meicirculaire gemeentefonds 

Wethouder Meijers zegt toe in de 

eerstvolgende commissie SD nader toe 

te lichten wat regionaal c.q. lokaal de 

tools zijn na de decentralisatie. Verder 

zegt de wethouder toe naar de 

richtlijnen te kijken. 

 

Er zit geen verantwoorde limiet c.q. 

richtlijn aan de omvang van de reserve 

sociaal domein. Wethouder Meijers kan 

zich vinden in de door de fractie AB 

geuite zorgen, maar de gemeente 

Valkenburg aan de Geul is een van de 

gemeenten die over een reserve 

beschikt. Hij zegt toe te onderzoeken 

of er richtlijnen zijn opgesteld. 

 

Parkeeroverlast/parkeervergunningen/

parkeerevaluatie: wethouder Bisschops 

zegt wel toe om tijdens de 

eerstvolgende commissie EFTR aan te 

geven wat de laatste stand van zaken 

is. 

 

Het uitstallingenbeleid is een van de 

zaken die de wethouder tijdens het 

zomerreces gaat aanpakken. 

Wethouder Bisschops wil in ieder geval 

een 1e aanpak opstellen. 

 

Er zal een presentatie over het sociaal 
domein in de commissie worden gegeven. 
 
 
 
 
 
 
Er zijn geen richtlijnen opgesteld. 
Gemeenten bepalen dit zelf. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bespreekpunt cie EFTR 120918 
 
 
 
 
 
 
Bespreekpunt cie EFTR 120918 
 
 
 
 



4 - 6 

 

01.10.18 12.09.18    

  Stand van zaken parkeeroverlast, 

parkeervergunningen en parkeerevaluatie 

Tegen het einde van dit jaar legt het 

college een overzicht aan de raad voor 

over hetgeen men tot dusver heeft 

gedaan in de wijken waar nu reeds 

sprake is van vergunningparkeren. In de 

rapportage wordt tevens aangegeven 

wat de ontmoetingssessies al dan niet 

hebben opgeleverd. 

Het punt betreffende de parkeeroverlast 
wordt opgepakt. 
 

  Stand van zaken opstellen 1e aanpak 

uitstallingenbeleid 

Dit is een intensief proces en de 

wethouder verwacht niet dat er 

volgend jaar al een uitgewerkt plan op 

tafel ligt. Halverwege het proces wil 

het college een terugkoppeling doen 

richting de raad of de commissie EFTR 

en aangeven wat de voorzichtige 

contouren zijn over de richting die het 

opgaat, zodat de raad daar een 

zienswijze over kan geven. 

In de gesprekken met de VOC wordt ook 

Koninklijke Horeca Nederland 

meegenomen, want ook het 

terrassenbeleid wordt nogmaals kritisch 

bekeken. Ook het college ziet dat de 

mensen daar langzamerhand de 

grenzen verleggen. 

 Via raadplanner 2019 verwerkt.  

  Stand van zaken bijstellingen in begroting 

regie en organisatie kerstmarkt gemeentegrot 

2018 

De wethouder zegt toe de inwoners hier 

via een bericht te informeren over het 

feit waarom er geen gebruik wordt 

gemaakt van een sprinklerinstallatie. 

 

  Gewestelijke aangelegenheden Stella Maris College: in de gesprekken 

met het Stella Maris College heeft het 

college toegezegd de beschikbare 

gebouwen en de mogelijke opties in 
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kaart te brengen. 

01.10.18 29.10.18 Vaststellen ontwerpbegroting planjaren 2019 – 

2022 

Effectiviteit Starterscentrum: op deze 

vraag komt het college op een later 

moment terug. 

 

  Idem Parkeervergunningensysteem: 

wethouder Bisschops zegt toe eind 2019 

een terugkoppeling te geven over de 

uitkomsten van de evaluatie van het 

parkeervergunningensysteem 

Zie ook hierboven: volgt via RIB   

  Idem Transparantie in de uitgaven en 

opbrengsten Ten aanzien van de 

transparantie bij bijzondere subsidies 

zegt wethouder Bisschops toe dat als 

het bedragen boven de € 1.000,00 

betreft een terugkoppeling plaatsvindt 

naar de commissie EFTR en dat het 

college 2 keer per jaar een overzicht 

aan de raad voorlegt. 

Via raadplanner 2019 

  Idem Evaluatie evenementen, lusten/lasten 

voor de inwoners van het Heuvelland: 

de uitkomsten vanuit de provincie laten 

iets langer op zich wachten. Volgende 

week of de week erna gaan de 

wethouders vanuit het Heuvelland bij 

de provincie op audiëntie en dan krijgt 

men meer informatie. Wethouder 

Bisschops zal de uitkomst hiervan 

terugkoppelen in de eerstvolgende 

commissie EFTR. 

 

  Idem Concreet bedrag voor kleine 

evenementen: wethouder Bisschops 

zegt toe een en ander nog terug te 
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koppelen. 

 

  Idem Toepassing geluidssanering: 

wethouder Meijers zegt toe deze vraag 

schriftelijk of via de actielijst te 

beantwoorden. 

 

  Idem Kosten aanpassen parkeermeters: 

wethouder Vankan geeft aan de 

onderliggende informatie bij de griffie 

ter inzage te leggen. 

Zie verslag rv 6 november  

  Idem Omgevingswet: wethouder Vankan zegt 

toe dat het vastgestelde plan van 

aanpak wordt gepresenteerd in de 

eerstvolgende commissievergadering 

Presentatie cie SOB 20 november. 

  Idem Toekomstvisie: het betreft de 

Toekomstvisie 2035 en er wordt 

gekeken hoe de laatste elementen 

hierin kunnen worden toegevoegd. In 1e 

instantie wordt met de fractie-

voorzitters gekeken wat een goed 

proces zou kunnen zijn en vervolgens 

wordt via de commissie ABA een 

uitgewerkt voorstel aan de raad 

voorgelegd om tot een bijgestelde 

toekomstvisie te komen. 

Io met Griffie  

  Idem Wet boete en maatregelen: de 

burgemeester zegt toe hier tijdens de 

commissie ABA op terug te komen. 

 


